Application process for courses.



www.worthing.ac.uk

Please make an online application on the college website, www.worthing.ac.uk / International / Fees and Applications.

在线申请:请点击链接 <u>www.worthing.ac.uk</u> 再点击横条目录中的 International,然后点击竖条目录中的 Fees and Applications.

We will then contact you and ask for school reports, a copy of your passport and your IELTS certificate.

你的申请手续完成后,我们将和你联系,请你提供一份(1)你正在就读学校的学习成绩报告、(2)你的护照影印件和(3)你的雅思考试证书。

If you have not taken IELTS we will ask you to take an Oxford Online Test, a maths test and some English writing, we may also ask you to take a Skype interview.

如果你没有参加过雅思考试,我们将要求你完成牛津在线测试,数学测试和一些英文写作;我们还有可能用 Skype 与你面谈。

We will then prepare an offer letter, and ask you to pay £500 before we issue a CAS for your visa, you then pay the rest of the fees (£7045) before you arrive in the UK.

我们接下来将准备录取通知书,并要求你完成£500的付款,然后我们寄出申请签证用的 CAS 文件。你到达英国之前须要交付其余金额(£7045)。

If you need any assistance from an education agent to help you with your application, please contact the international office, we will then ask our local agent to make contact with you.

如果你需要教育机构帮助你完成申请,请与国际部办公室联系,我们会请当地的教育机构和你联系。

Please remember that we also provide a free transfer from London airport to your host family when you arrive.

还请留意:当你到达英国时,我们为你免费提供从伦敦机场到居住家庭的 旅行车辆。

Email: internationalinfo@worthing.ac.uk







